
Magyar Zoltá n
országgyűlési képviselő

Országgyr r ~,c; : . : . . .

41 4)1 ,U-X-

Érkezett. 2017 MÁK 21,

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Tovább sem a minőségi utak fogják jellemezni Gy őr-Moson-Sopron és Komárom-
Esztergom megyéket? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Közút Nonprofit Zrt . adatai szerint Győr-Moson-Sopron és Komárom-Esztergo m

megye rendelkezik a legrosszabb minőségű alsóbbrendű úthálózattal . Előbbi ráadásul a

leghosszabb ilyen hálózattal rendelkezik, a maga mintegy 1200 kilométerével. A legfrissebb

információk szerint viszont majdnem ez a két megye jár a legrosszabbul a megyei TOP -

keretek mellékutak felújítására szánt forrásait illetően. Az összesen 44 milliárdos keretb ő l

GYMS megyére 1,5 milliárd, míg KE megyére 1,7 milliárd forint jut csupán, ami az

előbbinek 8,6 kilométer, utóbbinak 11,3 kilométer új útburkolatot jelent .

Természetesen mi is tisztában vagyunk azzal, hogy a TOP-os keretek felhasználási feltétele i

szigorúak — bár ez számos Fideszes politikus fülébe úgy látszik nem jutott el — de ez is jó l

mutatja a kormánypártok brüsszeli „bólogató kutyus” szerepét, hiszen semmilyen szinten ne m

mernek lobbizni az EU-s források hazai felhasználásnak optimalizálása mellett . Ennek egyik

eredménye az is, hogy a megyei úthálózatok közötti min őségi különbségek még inkább

növekedni fognak .



Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mikor járhatnak végr e

minőségi utakon Győr-Moson-Sopron és Komárom-Esztergom megye lakói? A vidé k

felzárkóztatása Önöknél már soha nem fog megjelenni a gyakorlatban? Ki kompenzálj a

a középkori állapotok következtében megjelen ő plusz költségek miatt a gépkocsi-

tulajdonosokat? A siralmas úthálózat következtében a szolgáltatásokhoz való hozzáféré s

is nehezített, melynek következményei miatt sok térségbeli család szenved, tő lük ki fog

bocsánatot kérni?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . március 20.

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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